

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XLV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

potentiam. Tum Casari decretæ in quin-
quennium Gallia.

CAP. XLV. Per idem tempus P. Clo-
dius, homo nobilis, disertus, audax, qui neque
dicendi neque faciendi ullum, nisi quem vel-
let, nosset modum, malorum propositorum
executor acerrimus, infamis etiam sororis stu-
pro, & actus incesti reus ob initum inter reli-
giosissima P. R. sacra adulterium; cum graves
inimicitias cum M. Cicerone exerceret, (quid
enim inter tam dissimiles amicum esse poterat?)
& a patribus ad plebem transisset, legem in
tribunatu tulit: *Qui ciuem Rom. indemnatum
interemisset, ei aqua & igni interdiceretur.*
Cuius verbis etsi non nominabatur Cicero, ta-
men solus petebatur. Ita vir optime meritis de
republica conservatæ patriæ pretium calamitate
exsiliū tulit. Non caruerunt suspitione op-
pressi Ciceronis Casar & Pompeius. Hoc sibi
contraxisse videbatur Cicero, quod inter xx
viros diuidendo agro Campano esse noluisse.
Idem intra biennium sera Cn. Pompeii cura, 3
verum, ut cœpit, interrita, votisque Italiæ ac
decretis senatus, virtute atque actione Annii
Milonis trib. pleb. dignitati patriæque restitu-
tus est. Neque post Numidici exsiliū aut
reditum, quisquam aut expulsus inuidiosus,
aut receptus est latius. cuius domus, quam
infeste a Clodio disiecta erat, tam speciose a
senatu restituta est. Idem P. Clodius in senatu, 4
sub

sub